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§ 1 Mötets öppnande  

 

Ordföranden hälsade alla välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2  Utseende av justerare  

 

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes vice ordförande.  

 

§ 3 Föregående protokoll  5/2018 

 

Anmäldes att föregående protokoll 5/2018 är justerat och utskickat.  

 

§ 4  Lägesrapport  nyproduktion 

  

VD hänvisade till ärende 4. 

 

Särskilt uttalande från styrelsemedlemmarna Björn Ljung (L), Stefan Svanström (KD) och Yvonne 

Fernell-Ingelström m.fl. (M) 

 

Inriktningen av planeringen för bolagets nyproduktion bör vara att bygga smart d.v.s. tätt, grönt 

och därmed tryggt. Det betyder att planera för slutna kvarter i nya områden samt att komplettera 

befintligt bestånd med nyproduktion, som sluter halvöppna och parallellställda hus till kvarter. Det 

kan genomföras t.ex. i Solberga och i miljonprogrammet i Bagarmossen. På så sätt sparas 

grönstruktur och otryggheten byggs bort. 

 

I Stockholm råder bostadsbrist och det finns ett stort behov av att fler bostäder kommer på plats. 

Byggtakten i staden ökade under Alliansens ledarskap till den högsta sedan 1970-talet. Tyvärr har 

vi under den rödgrönrosa majoritetens styre sett hur långbänkar av majoriteten i 

stadsbyggnadsnämnden och kraftigt förlängda handläggningstider för detaljplaner inneburit 

fördröjningar av många bostadsprojekt och svårigheter för Stockholmshems resurser för 

nyproduktion att användas fullt ut.  

 

Det svåra i Stockholm är att få fram byggklar mark. Vi har tidigare uttryckt oro för att den 

politiska splittringen inom vänstermajoriteten kommer att leda till svårigheter att komma överens 

om nya bostadsprojekt och en tillbakagång i den samlade bostadsproduktionen. Vår oro har 

bekräftats av att majoriteten redan tvingats backa från löftet som utfärdades till stockholmarna i 

budget 2015 om dubblerad byggtakt i allmännyttan från år 2017. Målsättningen att 

Stockholmshem skulle byggstarta 1 000 lägenheter per år sköts istället fram till att gälla från 2019. 

I lägesrapporten från 2018-09-05 ser vi nu att majoritetens mål inte ens kommer att nås till 2019. 

Den nya målsättningen är enligt budgetinriktning för 2019-2021 att först 2021 ha nått en 

produktionstakt om 1000 lägenheter årligen. Det saknas fortfarande ett stort antal objekt i 

Stockholmshems projektportfölj för att årligen kunna påbörja 1 000 bostäder. 

 

I Skärholmsdalen, med formell markanvisning för 100 lägenheter till Stockholmshem, har 

kompletterande undersökningar visat, att projektet inte är förenligt med Förbifart Stockholm. 

Detta innebär dessvärre, att projektet därmed utgår, vilket dessutom innebär 100 lägenheter färre 

än gällande planering.  


